

16 October 2025

16 أكتوبر 2025م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Appointment of Chief Executive Officer

الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي

Taageer Finance Company SAOG would like to announce the appointment of **Sheikh Khalil Al Harthy as Chief Executive Officer** with effect from 9 November 2025.

تعلن شركة تأجير للتمويل ش م ع ع عن تعيين الشيخ خليل الحارثي بمنصب الرئيس التنفيذي للشركة بتاريخ 9 نوفمبر 2025م.

Sheikh. Khalil Al Harthy holds a bachelor's degree in finance and information systems, a Diploma in Financial and Banking Sciences, and has about 30 years of professional experience as an investment portfolio manager, has held senior positions in Insurance Sector and his previous assignment as CEO of Credit Oman Company. He has also been a member of the Board of some closely held and public joint stock companies in the energy, insurance and finance sectors in Oman.

الشيخ خليل الحارثي حاصل على درجة البكالوريوس في التمويل ونظم المعلومات، ودبلوم في العلوم المالية والمصرفية، ويتمتع بخبرة مهنية لما يقارب 30 عاما شملت شغله عدة مناصب عليا في محافظ الاستثمار وقطاع التأمين، وعمل سابقا كرئيس تنفيذي لشركة كريديت عُمان. كما شغل عضوية مجالس ادارات لعدد من الشركات المساهمة المقفلة والعامة في قطاعات الطاقة والتأمين والتمويل في سلطنة عُمان.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



كرشنان رامن

Krishnan Raman

أمين سر مجلس الادارة

Secretary to the Board of Directors

